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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till kultur- och demokratiminister Alice Bah Kuhnke (MP)

2016/17:339 Extra medel till kulturskolorna

Ett av de stora löftena som regeringspartierna lyfte fram i opposition var att 
sänka avgifterna för kulturskolorna. Detta löfte uppfylls delvis genom att man i 
budgeten för 2016 drev igenom ett tillskott på 100 miljoner kronor till Statens 
kulturråd. I regleringsbrevet för Kulturrådet 2016 skriver man: ”Bidraget ska 
användas för att bidra till låga elevavgifter och göra den kommunala musik- 
och kulturskolan mer jämlik och förbättra möjligheterna för barn och ungdomar 
att delta i de kommunala musik- och kulturskolornas verksamhet.”

Vår egen uppföljning av hur Kulturrådet har fördelat medel efter den första 
ansökningsperioden visar att det bara är en handfull kommuner/huvudmän som 
fått beviljat stöd för att sänka avgifter. Således väcks frågor om det extra stödet 
verkligen har haft avsedd effekt. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga kultur- och demokratiministern:

 

Anser kultur- och demokratiministern att fördelningen av extra medel till 
kulturskolorna har gett avsedd effekt? 

Hur avser kultur- och demokratiministern att följa upp hur de extra medlen 
används till sänkta kulturskoleavgifter?

………………………………………

Isabella Hökmark (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-02-28
Besvaras senast
2017-03-21
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


